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P r o t o k  ó ł  Nr XXIX/2012 
 

z sesji Rady Gminy Kotlin w dniu 28 grudnia 2012r. odbytej w sali Urzędu Gminy w Kotlinie 
w godz. od 900do 1150 

 
I. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 
                Otwarcia XXIX sesji Rady Gminy Kotlin dokonał Przewodniczący Rady Gminy Czesław 
Moch witając: Wójta Gminy Mirosława Paterczyka, Sekretarza Gminy Michała Urbaniaka, 
Skarbnika Gminy Irenę Antczak, radnych Rady Powiatu Jarocińskiego: Przewodniczącego Rady 
Tomasza Kosińskiego i  radnego Walentego Kwaśniewskiego, sołtysów  oraz redaktora Gazety 
Jarocińskiej. 
Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził kworum, bowiem  na ustawowy 
skład Rady 15 radnych w sesji uczestniczyło 15 radnych. 
Listy obecności radnych, sołtysów i zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu. 
 
II. Przedstawienie porządku obrad. 
                Na pytanie Przewodniczącego Rady – czy  są wnioski do porządku obrad, który jest         
w zawiadomieniu o zwołaniu sesji wniosek zgłosił Wójt Gminy. 
Wójt wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad  punktu: „ Podjęcie oświadczenia w sprawie 
ustanowienia roku 2013 Rokiem Pamięci Powstańców Wielkopolskich Ziemi Kotlińskiej 1918-
1919”. 
Wniosek Wójta przyjęty został 15 głosami „za”. 
 
Porządek  obrad: 
1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu  z  XXVIII  sesji Rady Gminy. 
4.   Interpelacje i zapytania radnych. 
5.   Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od XXVIII  
     sesji Rady. 
6.   Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie od XXVIII  sesji Rady  oraz  

z wykonania uchwał Rady. 
7.   Odczytanie  projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotlin. 
8.   Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie Wieloletniej Prognozy 
      Finansowej  Gminy. 
9.   Odczytanie projektu uchwały budżetowej na rok 2013 wraz z uzasadnieniem. 
10. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej oraz  
      opinii o możliwości sfinansowania przez Gminę deficytu  budżetu. 
11. Odczytanie opinii  stałych komisji Rady o projekcie budżetu Gminy na 2013 rok. 
12. Odczytanie propozycji wniosków zgłoszonych przez radnych przed rozpoczęciem sesji i nie 
      uwzględnionych w projekcie budżetu. 
13. Przedstawienie autopoprawek Wójta Gminy do projektu budżetu Gminy.  
14. Dyskusja nad projektem  budżetu. 
15. Głosowanie wniesionych propozycji autopoprawek Wójta Gminy. 
16. Głosowanie wniosków zgłoszonych przez radnych przed rozpoczęciem sesji. 
17. Głosowanie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotlin. 
18. Głosowanie uchwały w sprawie  budżetu Gminy Kotlin  na 2013 rok. 

  19.   Podjęcie uchwał:   
 
        - w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 
          odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów 
          w zamian za uiszczoną przez właścicieli  nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 
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          komunalnymi, 
 

      - w sprawie górnych stawek opłat za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
        właścicieli nieruchomości i w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 
        nieczystości ciekłych na terenie gminy Kotlin, 
 
      - w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Kotlin, 
 
      - w sprawie zarządzenia przeprowadzenia wyboru sołtysa w sołectwie Twardów, 
 
 
      - zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2012 rok, 
 
      - zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotlin. 
20. Podjęcie oświadczenia w sprawie ustanowienia roku 2013 „ Rokiem Pamięci Powstańców 
      Wielkopolskich Ziemi Kotlińskiej 1918 – 1919”. 
21. Uchwalenie planu pracy Rady Gminy na 2013 rok. 
22. Zatwierdzenie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2013 rok. 
23. Przyjęcie planów pracy  na 2013 rok: 
      1) Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów Rady Gminy, 
      2) Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, Bezpieczeństwa 
          Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej Rady Gminy.  

  24.   Wolne głosy i wnioski. 
  25.   Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych zgłoszone na XXVIII sesji Rady. 
  26.   Zamknięcie obrad. 

           
Rada Gminy minutą ciszy uczciła pamięć poległych w Powstaniu Wielkopolskim. 
 
ad.3 Przyjęcie protokołu z XXVIII sesji Rady Gminy. 
                Protokół z XXVIII sesji Rady wyłożony został do wglądu na posiedzeniu wspólnym 
Komisji Rady w dniu 27 grudnia 2012r. oraz na dzisiejszej sesji. 
Do protokołu nie wniesiono uwag. 
Protokół przyjęto 15 głosami „za”. 
 
ad4. Interpelacje i zapytania radnych. 
                  Wnioski zgłosili: 
Radny Dariusz Józefiak wnioskując o: 
-  naprawę drogi Kotlin – Sławoszew na łuku drogi przed posesją nr 1 w Sławoszewie, 
-  o przedłużenie barierki znajdującej się po prawej stronie drogi przy wyjeździe z Nowej Wsi. 
Radny Jerzy Szymczak wnioskował o ustawienie słupków kierunkowych przy skrzyżowaniu 
zjeżdżając  z ul. Ks. Rymarkiewicza w ul. Twardowską. 
Sołtys Marian Żurek wnioskował o doprowadzenie drogi powiatowej Bączew – Kurcew do stanu  
przejezdności. 
Radny Zdzisław Wodniczak pytał – kto jest odpowiedzialny za zimowe utrzymanie dróg, 
informując o wypadku na drodze Twardów – Kotlin, którego był świadkiem jadąc na dzisiejszą 
sesję. 
Radny Mirosław Twardowski przypomniał o wcześniej złożonych wnioskach o: 
- odwodnieniu posesji przy drodze nr 11 w Wyszkach,  
- ustawieniu słupów ogłoszeniowych w Wyszkach, 
- ustawieniu tablic kierunkowych w Wyszkach,  
- odprowadzeniu wód opadowych z drogi przy barze w Wyszkach. 
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Radny Twardowski poinformował o uszkodzeniu chodnika w Wyszkach przez odbierających buraki 
z gospodarstw we  wsi Wyszki, wnioskując o jego naprawę. 
Radny Bogdan Pacholak poinformował o złej  nawierzchni drogi  Racendów – Lubinia Mała 
przez las zniszczonej przy wywożeniu drewna z lasu. Radny uważał, że  Lasy Państwowe powinny  
finansować naprawę drogi. 
Radny Szczepan Szymczak  pytał: 
 - na czym ma polegać sortowanie śmieci w blokach, o co pytają mieszkańcy, czy  otrzymają worki  
   do segregacji odpadów i za co maja płacić opłatę 7,- zł ? 
-  czy boisko sportowe w Magnuszewicach jest już własnością Gminy? 
Radny Szymczak  wnioskował o ustawienie leżącego znaku drogowego przy skrzyżowaniu dróg 
Magnuszewice – Zakrzew. 
 
ad.5 Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od XXVIII 
sesji  Rady. 
                  Przewodniczący Rady poinformował, że od ostatniej sesji Rady: 
- podpisał podjęte uchwały, 
- przekazał Wójtowi interpelacje i wnioski zgłoszone przez radnych, 
- 20 grudnia  spotkał się z wizytatorami z Kuratorium Oświaty w Przedszkolu w Kotlinie, 
- 20 grudnia  uczestniczył w jasełkach zorganizowanych przez Przedszkole w Kotlinie,  
- 27 grudnia uczestniczył w złożeniu wiązanki i zapaleniu zniczy na grobie Powstańców 
  Wielkopolskich w Magnuszewicach, 
- uczestniczył w przygotowaniu materiałów na dzisiejszą sesję i posiedzenie komisji Rady w dniu 
  wczorajszym. 
Do informacji złożonej przez Przewodniczącego nie zgłoszono uwag. 
 
ad.6 Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie od XXVIII sesji Rady oraz  
z wykonania uchwał Rady. 
                    Wójt poinformował, że uchwalone zmiany budżetu wprowadzono do budżetu.  
Uchwałę  zmieniającą budżet przekazano do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu Zespół 
w Kaliszu. 
Uchwałę w sprawie utworzenia stałych obwodów głosowania przesłano Wojewodzie 
Wielkopolskiemu i Komisarzowi Wyborczemu. 
Wszystkie  podjęte uchwały przesłano do Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu oraz wywieszono na 
tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy i umieszczono na stronach Biuletynu Informacji Publicznej 
Gminy. 
W okresie od poprzedniej sesji Wójt wydał 3 zarządzenia w sprawie: 
- powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia przetargu na sprzedaż nieruchomości 
  w Orpiszewku, 
- w sprawie zmiany budżetu Gminy , a powodem była konieczność rozdysponowania pozostałej 
  części rezerwy ogólnej z przeznaczeniem na zakup usług w administracji samorządowej  
  i zapłacenie podatku od nieruchomości, 
- zmieniające zarządzenie  w sprawie wniesienia wkładu niepieniężnego i objęcia udziałów  
  w podwyższonym kapitale zakładowym Spółki „ Oświetlenie Uliczne i Drogowe „ w Kaliszu. 
Poza tym Wójt w dniu: 
- 27 grudnia uczestniczył  w złożeniu wiązanki  na grobie Powstańców Wielkopolskich  
  w Magnuszewicach, 
- także 27 grudnia uczestniczył w spotkaniu KGW w Wyszkach. 
Do sprawozdania Wójta nie zgłoszono uwag. 
 
ad.7 Odczytanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kotlin. 
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              Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy wraz                          
z uzasadnieniem  odczytał Przewodniczący Rady Czesław Moch. 
Projekt  uchwały stanowi załącznik do protokołu. 
 
ad.8 Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy. 
             Uchwałę  Nr – SO 0952/II/29/3/Ka/2012 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 6 grudnia 2012r. w sprawie wyrażenia opinii o projekcie 
wieloletniej prognozy finansowej Gminy Kotlin odczytała Skarbnik Gminy Irena Antczak. 
Skarbnik poinformowała, że uwagi Składu Orzekającego zostały uwzględnione w projekcie 
uchwały. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
ad.9 Odczytanie projektu uchwały budżetowej na rok  2013 wraz z uzasadnieniem. 
              Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem odczytał Przewodniczący Rady. 
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 
 
ad. 10 Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej 
oraz opinii o możliwości sfinansowania przez Gminę deficytu budżetu. 
              Uchwałę Nr SO-0952/I/29/3/Ka/2012 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 6 grudnia 2012r. w sprawie wyrażenia opinii o projekcie 
budżetu Gminy Kotlin na 2013 rok oraz uchwałę Nr SO-0951/54/D/3/Ka/2012 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 6 grudnia 2012r. w sprawie 
wyrażenia opinii o możliwości sfinansowania przez Gminę Kotlin deficytu budżetu odczytała 
Skarbnik Gminy. 
Skarbnik Gminy poinformowała, że uwagi Składu Orzekającego do projektu uchwały budżetowej 
zostały uwzględnione  w projekcie uchwały budżetowej. 
Uchwały stanowią załączniki do protokołu. 
 
ad.11 Odczytanie opinii stałych komisji Rady o projekcie  budżetu Gminy na 2013 rok. 
               Opinię pozytywną Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów Rady Gminy o 
projekcie budżetu  Gminy na 2013 rok odczytał Przewodniczący Komisji Zdzisław Wodniczak. 
Opinia Nr 3/2012  Komisji  z dnia 29 listopada 2012r. stanowi załącznik do protokołu. 
                Opinię także pozytywną Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, 
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej Rady Gminy o projekcie budżetu 
odczytał Przewodniczący Komisji Stefan Taczała. 
Opinia Nr 3/2012  Komisji z dnia 29 listopada 2012r. stanowi załącznik do protokołu. 
 
ad.12 Odczytanie propozycji wniosków zgłoszonych przez radnych przed rozpoczęciem sesji     
i nie uwzględnionych w projekcie budżetu. 
                   Przewodniczący Rady poinformował, że  wniosków nie zgłoszono. 
 
ad.13 Przedstawienie autopoprawek Wójta Gminy do projektu budżetu Gminy. 
                   Autopoprawki przedstawione przez Wójta: 
1) niewykorzystane w 2012 roku środki przeznaczone na budowę kanalizacji sanitarnej we wsi 
    Wola Książęca  w wysokości  792.528,- zł  proponuje się przenieść  na rok 2013  
    z przeznaczeniem na kontynuowanie tego zadania,  
2) 10.000,-  zł z usług w administracji dz.750, rozdz. 75023 § 4300 proponuje  się przenieść na 
    wykup gruntów pod drogi gminne dz. 600, rozdz. 60016 § 6060. 
 
ad.14 Dyskusja nad projektem budżetu. 

 



5 
 

                 Przewodniczący Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów Zdzisław 
Wodniczak  poinformował o długiej dyskusji nad projektem budżetu na posiedzeniu Komisji. 
Radny Wodniczak  mówił, że radnych i Jego osobiście najbardziej bulwersuje przebudowa remizy 
strażackiej w Wysogotówku, która po 10 czy 11 latach od wybudowania rozpada się. 
Radny Wodniczak uważał, że należałoby pociągnąć do odpowiedzialności wykonawcę                      
i nadzorującego  budowę. Materiały na budowę remizy powinny mieć certyfikat. Cegła uzyskana      
z budynku 100 letniego  w Woli Książęcej  jest dobra, a pustaki  na remizę rozpadają się. 
Radny Wodniczak mówił, że trzeba jednak być za remontem tej  remizy, bo inaczej to się  rozleci. 
                Następnie radny Wodniczak powiedział, że osobiście  czuje się wprowadzony w błąd, 
ponieważ powołano Gminny Ośrodek Kultury. Miano powołać dyrektora GOK  i środki na 
rozbudowę Domu Strażaka w Kotlinie z przeznaczeniem  na GOK miały być z zewnątrz, a okazuje 
się, że środków tych Gmina nie pozyskała.  Jednak i w tym przypadku należy być za dokończeniem 
rozbudowy Domu Strażaka, ponieważ nie można zakończyć na stanie surowym budynku. 
Radny Wodniczak uważał, że Gmina w dalszym ciągu  starała się będzie  pozyskać środki na to 
zadanie. Jednak gdyby wiedział, że środków nie będzie byłby przeciwny  utworzeniu GOK-u. 
                Radny Bogdan Pacholak wskazał uwagę na to, że Gmina nie dokonuje zakupu 
samochodów strażackich wyjeżdżających do akcji. Radny zwrócił się z apelem o zakup samochodu 
dla OSP Racendów, bowiem do  akcji wyjeżdża straż z Kotlina i z Racendowa. 
                Wójt Gminy ustosunkowując się do wypowiedzi radnego Pacholaka powiedział, że jest 
kolejność rzeczy  najbardziej potrzebnych, w tym także obiektów. 
Wójt zapewniał, że chciałby jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej wyposażyć  jak najlepiej i w tej 
kadencji może uda się odmłodzić sprzęt w tych jednostkach, bo są jednostki zapomniane, 
posiadające leciwy sprzęt i jest co robić. Nie da się tego zrobić w ciągu jednej kadencji w 10 
jednostkach straży.  W najbliższym czasie  będą podejmowane działania, aby myśleć również o 
jednostkach należących do Krajowego Systemu Ratowniczo-Gaśniczego. 
Mówiąc o remizie strażackiej w Wysogotówku  Wójt prosił, aby zobaczyć jaki jest  stan tego 
budynku. Zdaniem Wójta  inspektor nadzoru widząc stan budynku wydałby decyzje o zamknięciu 
obiektu. 
Wójt uważał, że  budynek ten należy utrzymać. Minęła już gwarancja,  obiekt uległ degradacji, a 
jedną z przyczyn jest brak odwodnienia budynku. Obiekt ten ma służyć mieszkańcom. 
                Mówiąc o Gminnym Ośrodku Kultury  Wójt powiedział, że wniosek o środki złożony      
w Urzędzie Marszałkowskim Województwa Wielkopolskiego  w ramach działania „Odnowa           
i Rozwój Wsi” został zakwalifikowany, był na liście, ale ze względu na niewystarczające środki  
finansowe nie uzyskał refundacji.  
Są stosowne konkursy, granty, które są realizowane i aby otrzymać granty należy przygotować 
stosowną dokumentację, pozwolenie i kosztorys. 
Nie ma grantów, konkursów czy programów, które dają gwarancję pozyskania środków. 
Projekty będące na liście  przegrywają w punktacji. 
Społeczeństwo wymaga, żeby na terenie gminy zaistniała kultura. O zatrudnieniu dyrektora GOK 
dyskutowano już na etapie powstawania fundamentów budynku. 
O środki na dokończenie rozbudowy budynku Gmina starała się będzie w Ministerstwie  Kultury. 
Dalej Wójt mówił, ze nie można zamykać drogi do inwestycji. 
Wójt ocenił, że  budżet na 2013 rok jest  budżetem realnym  i dużych wyzwań i z jego realizacji 
będzie coraz większe zadowolenie wśród mieszkańców. 
Wójt powiedział, że życzyłby sobie, żeby realizacja  budżetu roku 2013 była nie gorsza niż roku 
bieżącego i lat poprzednich. 
                Przewodniczący Rady przypomniał, że o budżecie dużo mówił na posiedzeniu Komisji 
Rady.  
Przewodniczący Rady ustosunkował się do wypowiedzi odnośnie straży pożarnej, twierdząc, że nie 
można mówić, że jednostki te są  traktowane w sposób niewłaściwy. W przeciągu czterech lat 4 
jednostki wyposażono w jeden duży samochód i trzy samochody mniejsze. 
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ad.15 Głosowanie wniesionych propozycji autopoprawek Wójta Gminy. 
              Przewodniczący Rady wymieniając autopoprawki zgłoszone przez Wójta w punkcie 13 
poddał je pod głosowanie. 
Za autopoprawkami Wójta głosowało 15 radnych. 
 
ad.16 Głosowanie wniosków zgłoszonych  przez radnych przed rozpoczęciem sesji. 
                Wniosków nie zgłoszono. 
 
ad. 17 Głosowanie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotlin. 
                  Uchwała Nr XXIX/149/2012 podjęta została 15 głosami „za”. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
ad.18  Głosowanie uchwały w sprawie budżetu Gminy Kotlin na 2013 rok. 
                   Uchwała Nr XXIX/150/2012  podjęta została 14 głosami  „za”, przy 1 głosie 
przeciwnym  radnego  Zdzisława Wodniczaka. 
Przewodniczący Rady powiedział, że podjęto jedną z najważniejszych uchwał w roku. 
Przewodniczący życzył Radzie i Wójtowi, aby realizacja tej uchwały nie stwarzała problemu i żeby 
z tym wszystkim sobie poradzić. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
ad. 19 Podjęcie uchwał. 
                 Podjęcie uchwał: 
1) w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
     komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za 
     uiszczoną przez właścicieli nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
     Uchwała Nr XXIX/151/2012 podjęta została 15 głosami „za”. 
2)  w sprawie górnych stawek opłat za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
     właścicieli nieruchomości  i w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 
     nieczystości ciekłych na terenie gminy Kotlin. 
     Uchwała Nr XXIX/152/2012 podjęta została 15 głosami „za”. 
3)  w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Kotlin. 
     Uchwała Nr XXIX/153/2012 podjęta została 15 głosami „za”. 
4)  w sprawie zarządzenia przeprowadzenia wyboru sołtysa w sołectwie Twardów. 
     Uchwała Nr XXIX/154/2012 podjęta została 15 głosami „za. 
     Termin przeprowadzenia wyboru sołtysa w związku z rezygnacją z pełnienia tej  funkcji przez 
     Mariana Żurka ustalono na dzień 17 stycznia 2013r. godz. 1700 w świetlicy wiejskiej  
     w Twardowie. 
5)  zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2012 rok. 
     Uchwała Nr XXIX/155/2012 podjęta została 15 głosami „za”. 
6)  zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotlin. 
     Uchwała nr XXIX/156/2012 podjęta została 15 głosami „za”. 
Uchwały stanowią załączniki do protokołu. 
 
ad. 20 Podjęcie oświadczenia w sprawie ustanowienia roku 2013 „ Rokiem Pamięci 
Powstańców Wielkopolskich Ziemi Kotlińskiej  1918 – 1919”. 
                  Oświadczenie Nr 3/XXIX/2012 podjęto jednogłośnie 15 głosami „za”. 
 
ad. 21 Uchwalenie planu pracy Rady Gminy na 2013 rok. 
                  Przewodniczący Rady poinformował, że  plan pracy Rady Gminy na 2013 rok 
przedstawił na posiedzeniu wspólnym Komisji Rady w dniu wczorajszym. 
Do planu pracy nie wniesiono uwag. 
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Uchwała Nr XXIX/157/2012 w sprawie planu pracy Rady Gminy na 2013 rok podjęta została 15 
głosami „za”. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
ad. 22 Zatwierdzenie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2013 rok. 
               Przewodniczący Rady przypomniał, że plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2013 rok 
omówiony został na posiedzeniu wspólnym Komisji Rady w dniu wczorajszym. 
Do planu pracy Komisji nie wniesiono zastrzeżeń. 
Uchwała nr XXIX/158/2012  w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2013 
podjęta została 15 głosami „za”. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
ad.23  Przyjęcie planu pracy na 2013 rok: 
1)  Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów Rady Gminy, 
2)  Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, Bezpieczeństwa Publicznego 
      i Ochrony Przeciwpożarowej Rady Gminy. 
Do planów pracy Komisji  omówionych na posiedzeniu wspólnym Komisji Rady nie wniesiono 
uwag. 
Plany pracy przyjęto jednogłośnie. 
Plany pracy stanowią załączniki do protokołu. 
 
ad. 24  Wolne głosy i wnioski. 
                       W punkcie tym żaden z radnych i sołtysów nie zabrał głosu. 
 
ad. 25 Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych zgłoszone na XXVIII sesji 
Rady. 
                  Wójt poinformował, że wnioski dotyczące dróg powiatowych przekazano do Zarządu 
Dróg Powiatowych w Jarocinie, w tym o: wycięcie topoli  rosnącej przy łuku drogi Kotlin – 
Sławoszew oraz o budowę  drugiego etapu chodnika przy Szkole Podstawowej w Woli Książęcej. 
Wniosek o przeprowadzenie remontu drogi Słupia – Jarocin ponownie Wójt przekazał 
Burmistrzowi Jarocina. 
 
Ogłoszenie 15 minutowej przerwy w obradach. 
 
ad. 26 Zamknięcie obrad. 
              Po przerwie Wójt Gminy wraz z Przewodniczącym Rady wręczyli sołtysowi Marianowi 
Żurkowi kosz z 42 różami oraz grawerton w podziękowaniu za pracę na rzecz społeczności lokalnej 
oraz z życzeniami zdrowia na dalsze lata. 
Przewodniczący Rady Powiatu Tomasz Kosiński odczytał list od Starosty Jarocińskiego  
przekazując go sołtysowi  wraz z upominkiem. 
Kwiaty  oraz upominek wręczyli sołtysowi Marianowi Żurkowi także sołtysi i pracownicy Urzędu 
Gminy. 
Podziękowania za pracę i współpracę złożył sołtysowi również były Wójt Gminy -  radny Rady 
Powiatu Walenty Kwaśniewski. 
              Sołtys Marian Żurek podziękował za życzenia, które mu złożono.  
Sołtys wspominał ostatnie 42 lata pracy w sołectwie oraz  38 lat pracy jako radny , w tym także 
jedną kadencję jako radny powiatowy. 
              Dziękując za udział Przewodniczący Rady Gminy zamknął XXIX sesję Rady Gminy 
Kotlin. 
 
Protokółowała: Paterczyk K.                                       Przewodniczący Rady  
                                                                                           Czesław Moch 
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